

MEDEK

**HAND MIXER
INSTRUCTION MANUAL
Model: MEDSW**



Please read this booklet carefully before using and save it for future reference.

INSTRUCTION MANUAL



A. Ejector B. speed control C. Turbo
D. Housing E. Hooks F. Beaters

IMPORTANT SAFETY RECOMMENDATION:

1. Read the instructions for use carefully before using your appliance for the first time.
2. Don't use outdoors. Your appliance is intend solely for domestic use and within the home.
3. Don't use your appliance if it has been damaged. You should contact an approved service centre.
4. Never place the appliance, the power cable or water in any other liquid.
5. This appliance shall not be used by children.

- Keep the appliance and its cord out of reach of children.
6. Never touch the beaters and dough hooks. When the appliance is operating, don't allow long hair, scarves etc. to hang down over the accessories when they are in operation.
 7. Unplug the appliance before handling it in any way (fitting and removed of accessories.)
 8. Never fit accessories with different functions at the same time. (Dough hooks and beater etc.)
 9. The power cable must never be close to or in contact with the hot parts of your appliance. Close to a heat source or resting on sharp edges.
 10. If the supply cord is damaged, the manufacturer, its service agent or similarly qualified persons in order to avoid a hazard, must replace it.
 11. Appliances can be used by persons with reduced physical, sensory or mental capabilities or lack of experience and knowledge if they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance in a safe way and if they understand the

hazards involved.

12. Children shall not play with the appliance.

13. If the supply cord is damaged, it must be replaced by the manufacturer, its service agent or similarly qualified persons in order to avoid a hazard

14. Please cut off the power when nobody use it or before pull down, fix and clean it.

15. The instruction manual should be included operation time of attachment.

16. Please cut off the power, when you want to change addition parts or similar parts during using.

Regarding the instructions for cleaning surfaces in contact with food, please refer to the chapter “Cleaning and maintenance”. Switch off the appliance and disconnect from the power supply before changing accessories or approaching parts that move in use. Always disconnect the appliance from the supply if it is left unattended

and before assembling, disassembling or cleaning.

WARNING! Misuse may lead to injury. Only use accessories and spare parts that are supplied or recommended by the manufacturer. The use of accessories and spare parts that are not recommended by the manufacturer may result in personal injury

HOW TO USE THE APPLIANCE

Beaters and dough hooks

1. Insert the beaters or dough hooks until they are locked into place. Always insert the accessory equipped with a toothed crown into the opening indicate on the appliance by a crown which is similarly toothed.
2. Plug in the appliance.
3. Depending on the quantity to be prepared. Place the ingredients in an appropriate container.
4. Plunge the beaters or hooks into the container and start the appliance by turning the control knob to the right.
5. Turn the control knob to the right in “1”~ “5”.

6. Depending on the model, the appliance may be equipped with a turbo button which allows your appliance to reach top speed.
7. When you have finished using it, reset the control knob to position "0".
8. Unplug the appliance.
9. Eject the beaters or dough hooks by pushing the eject handle.

MIXING INSTRUCTION

SPEED

DESCRIPTION

1-2

For mixing dry ingredients with liquids, folding whipped egg whites and cream into mixtures, stirring gravies and sauces and mashing vegetables.

3-4

For mixing cake mixes, puddings or batters. For using the dough hooks when mixing dough or heavier cake mixes.

5

For whipping cream, evaporated or powdered milk, egg whites or whole eggs.

For mixing minced meat or kneading heavy dough.

TURBO

Same as speed “5”

CAUTION:

1. After 3 minutes continuous use, allow a few minutes rest before next use.
2. Do not operate more than 3 minutes at one time.

HOW TO CLEANING

1. Unplug the appliance.
2. Clean the body of the appliance using only a damp cloth.
3. Clean the beaters or dough hooks under running water or in the dishwasher. Rinse and dry.
4. On completion of using your appliance it is strongly recommended that you clean the accessories immediately. This will remove any clinging food from the accessories. Preventing bath drying out of the residue food. Making cleaning easier and the possibility of bacterial growth.

Technical Data:

Model: MEDSW

220-240V~ 50-60Hz 300W



Correct Disposal of this product:

This marking indicates that this product should not be disposed with other household wastes throughout the EU. To prevent possible harm to the environment or human health from uncontrolled waste disposal, recycle it responsibly to promote the sustainable reuse of material resources. To return your used device, please use the return and collection systems or contact the retailer where the product was purchased. They can take this product for environmental safe recycling.

MADE IN CHINA

Importer : MEDEK FRANCE, Add : 05 rue de Rouen
94700 Maisons Alfort France

MEDEK

BATTEUR ELECTRIQUE MANUEL D'INSTRUCTIONS

Modèle : MEDSW



Veuillez lire attentivement ce livret avant de l'utiliser et le conserver pour référence future.

INSTRUCTION



- A. Éjecteur B. Contrôle de vitesse C. Turbo
D. Boîtier E. Crochets F. Batteurs

RECOMMANDATION DE SECURITE IMPORTANTE

1. Lisez attentivement le mode d'emploi avant d'utiliser votre appareil pour la première fois.
2. N'utilisez pas l'appareil à l'extérieur. Votre appareil est destiné uniquement à un usage domestique et à la maison.
3. N'utilisez pas votre appareil s'il a été endommagé. Vous devriez communiquer avec un centre de service approuvé.

4. Ne jamais placer l'appareil, le câble d'alimentation dans l'eau ou dans un autre liquide.
5. Ne laissez pas le câble d'alimentation pendre à la portée des enfants.
6. Ne jamais toucher les batteurs et les crochets à pâte lorsque l'appareil fonctionne, ne laissez pas les cheveux longs, les foulards, etc. pendre sur les accessoires lorsqu'ils sont en fonctionnement.
7. Débranchez l'appareil avant de le remettre de quelque façon que ce soit (installation et retrait des accessoires).
8. Ne jamais installer d'accessoires avec différentes fonctions en même temps. (Crochets et batteur à pâte, etc.)
9. Le câble d'alimentation ne doit jamais être proche ou en contact avec les parties chaudes de l'appareil, ni près d'une source de chaleur, ni reposer sur des arêtes vives.
10. Si le cordon d'alimentation est endommagé, il doit être remplacé par le fabricant, son agent de service ou des personnes qualifiées similaires afin d'éviter un danger.

11. Cet appareil ne doit pas être utilisé par les enfants. Conserver l'appareil et son câble hors de portée des enfants.

Cet appareil peut être utilisé par des personnes dont les capacités physiques, sensorielles ou mentales sont réduites ou dont l'expérience ou les connaissances ne sont pas suffisantes, à condition qu'ils bénéficient d'une surveillance ou qu'ils aient reçu des instructions quant à l'utilisation de l'appareil en toute sécurité et dans la mesure où ils en comprennent bien les dangers potentiels.

Les enfants ne doivent pas utiliser l'appareil comme un jouet.

12. En ce qui concerne les durées de fonctionnement et les réglages de vitesse, référez-vous au paragraphe ci-après de la notice.

13. Toujours déconnecter l'appareil de l'alimentation si on le laisse sans surveillance et avant montage, démontage ou nettoyage.

MISE EN GARDE : Risques de blessures en cas de mauvaise utilisation. Mettre l'appareil à l'arrêt et le déconnecter de l'alimentation avant de changer

les accessoires ou d'approcher les parties qui sont mobiles lors du fonctionnement.

En ce qui concerne les détails sur la façon de nettoyer les surfaces qui sont au contact des denrées alimentaires, référez-vous au paragraphe ci-après de la notice.

COMMENT UTILISER L'APPAREIL

Batteurs et crochets à pétrir

1. Insérer les batteurs ou les crochets à pâte jusqu'à ce qu'ils soient verrouillés en place. Toujours insérer l'accessoire muni d'une couronne dentée dans l'ouverture, indiquer sur l'appareil par une couronne dentée de la même façon.
2. Brancher l'appareil.
3. Selon la quantité à préparer. Placer les ingrédients dans un contenant approprié.
4. Plonger les batteurs ou les crochets dans le contenant et démarrer l'appareil en tournant le bouton de commande vers la droite.
5. Tourner le bouton de commande vers la droite en « 1 » ~ « 5 ».

6. Selon le modèle, l'appareil peut être équipé d'un bouton turbo
7. Lorsque vous avez fini de l'utiliser, réinitialisez le bouton de commande à la position « 0 ».
8. Débranchez l'appareil.
9. Éjecter les batteurs ou les crochets de pâte en poussant la poignée d'éjection

INSTRUCTION DE MÉLANGE

VITESSES - DESCRIPTION

Vitesses 1-2 Pour mélanger des ingrédients secs avec des liquides, incorporer des blancs d'œufs en neige et de la crème dans des mélanges, remuer des sauces et écraser des légumes.

Vitesse 3-4 Pour mélanger des préparations pour gâteaux, des puddings ou des pâtes. Pour utiliser les crochets de pétrissage pour mélanger de la pâte ou des préparations pour gâteaux plus

lourdes.

Vitesse 5 Pour fouetter la crème, le lait évaporé ou en poudre, les blancs d'œufs ou les œufs entiers.

Pour mélanger de la viande hachée ou pétrir de la pâte lourde.

Fonction TURBO Identique à la vitesse "5"

ATTENTION

1. Après 3 minutes d'utilisation continue, laisser reposer quelques minutes avant la prochaine utilisation.
2. Ne pas faire fonctionner l'appareil plus de 3 minutes d'affilée.

NETTOYAGE

1. Débranchez l'appareil.
2. Nettoyez le corps de l'appareil à l'aide d'un chiffon doux.
3. Nettoyez les batteurs ou les crochets à pâte à l'eau courante ou au lave-vaisselle. Rincez et séchez.
4. Lorsque vous avez fini d'utiliser votre appareil, il est fortement recommandé de nettoyer immédiatement les accessoires. Cela permettra d'éliminer toute trace de nourriture accrochée aux accessoires. Vous éviterez ainsi que les résidus

alimentaires ne s'assèchent et faciliteront le nettoyage et évitez la prolifération de bactéries.

Données techniques :

Modèle : MEDSW

220-240V~ 50-60Hz 300W



Élimination correcte de ce produit :

Ce marquage indique que ce produit ne doit pas être éliminé avec les autres déchets ménagers dans l'ensemble de l'UE. Pour éviter que l'élimination incontrôlée des déchets ne nuise à l'environnement ou à la santé humaine, recyclez le produit de manière responsable afin de promouvoir la réutilisation durable des ressources matérielles. Pour retourner votre appareil usagé, veuillez utiliser les systèmes de retour et de collecte ou contacter le détaillant où le produit a été acheté. Il pourra prendre en charge ce produit pour le recycler dans le respect de l'environnement.

1.FABRIQUE EN CHINE

2. Importateur : MEDEK FRANCE

Add : 05 rue de Rouen 94700 Maisons Alfort France